
Z á p i s n i c a 
 

zo zasadnutia  Komisie  M s Z  pre financie a rozpočet, ktoré sa konalo  29. mája 2012 
o 16 00  hod. na Mestskom  úrade v Malackách, v zasadacej miestnosti č. 318 

 
 
Prítomní:  Ing. Vladimír Moravčík,CSc., Ing. Mária Tedlová Ing. Marián Andil, Ing. Ladislav 
Horáček, , Ing. Gabriela Janíková, JUDr. Ing. Zuzana Dobrodenková – prišla neskôr 
Ospravedlnení: Ing. Blanka Švecová, Ing. Eliška Barniaková, 
Hostia:  Ing. Adamovič Ladislav,  
Zapisovateľka: Bc. Katarína Orgoňová 
 
Zasadnutie Komisie M s Z  pre financie a rozpočet  bolo zvolané pozvánkami . 
 
 
Otvorenie zasadnutia: 
 

Zasadnutie komisie otvoril predseda komisie, Ing. Vladimír Moravčík, CSc. privítaním 
prítomných a predložením návrhu programu komisie, ktorý tvoril súčasť pozvánky a navrhol 
zlúčiť prvý a druhý bod programu. 

 
 

Za prijatie návrhu programu  hlasovalo  5  prítomných členov    Proti: 0  Zdržal sa: 0 
  
 
Program  a priebeh  rokovania  komisie: 
 
 
Prerokovanie  bodov  schváleného programu  komisie : 
 
 
1)  Záverečný účet Mesta Malacky za rok 2011, Hodnotiaca správa Programového rozpočtu 
za rok 2011 
Materiál uviedol jeho predkladatel  Ing. Ladislav Adamovič – vedúci OE 
 
Členovia komisie pri predložení Záverečného účtu pripomienkovali vysoké pohľadávky - 
konkrétne v poplatku za komunálny odpad. Ďalej dospeli k záveru, že Hodnotiaca správa nie 
je spracovaná na dostatočnej úrovni, má slabú vypovedaciu hodnotu. Odporúčajú, aby sa 
v budúcnosti zodpovední zamestnanci viac venovali komentáru im príslušných programov, 
podprogramov a prvkov podľa Metodického pokynu Ministerstva financií SR. 
 
Uznesenie: 
 
Komisia odporúča MsZ schváliť Záverečný účet mesta za rok 2011 bez výhrad 
 
Za prijatie uznesenia hlasovalo  6    prítomných členov         Proti: 0  Zdržal sa: 0 

 
 
2)  Zmena rozpočtu pre rok 2012 
Materiál uviedol jeho predkladatel  Ing. Ladislav Adamovič – vedúci OE 
 
Uznesenie: 
 
Komisia odporúča MsZ schváliť navrhované zmeny rozpočtu  



Za prijatie uznesenia hlasovalo  6    prítomných členov         Proti: 0  Zdržal sa: 0 
 
 
3)  Žiadosť spoločnosti FirstFarms Agra M spol. s r.o., o poskytnutie dotácie 
Materiál uviedol jeho predkladatel  Ing. Ladislav Adamovič – vedúci OE 
 
 
Uznesenie: 
 

Komisia berie na vedomie žiadosť o poskytnutie dotácie a neodporúča jej vyhovieť z dôvodu 
nedostatku finančných prostriedkov v rozpočte mesta 

 
Za prijatie uznesenia hlasovalo   5   prítomných členov         Proti: 0  Zdržal sa:  0 
Ing. Horáček pred prerokovaním žiadosti sa z účasti na zasadnutí komisie ospravedlnil 

 
 
 
 
 
 
 
 

Záver:  

Zasadnutie komisie ukončil predseda komisie Ing. Vladimír Moravčík, CSc. o 18.45 hodine. 

 

 

 

 

 
 
  Bc. Katarína Orgoňová                                                          Ing. Vladimír Moravčík, CSc. v.r. 

zapisovateľka  komisie M s Z                                                        predseda komisie M s Z                                                               

 


